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Ärende 9, Lokalförsörjningsplanen 

Vi tycker att det är mycket i lokalförsörjningsplanen som är bra och i grund och botten är vi överens. 

Det som gjort att vi inte kunde delta i beslutet beror på att det i bilagan ”Lokalrevision” sidan 9, 

punkt 3,2 kan vi läsa att det beslutats om att lägga ut LSS boenden Kasalagatorna till privat 

entreprenad och då vi yrkade avslag när det ärendet var uppe i nämnden så kan vi därför inte delta i 

detta ärende. 
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